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П И Т А Н Е

/ ОТНОСНО: състояние на инфраструктура в гр.Велико
Търново,

На основание чл.23 ал.1 т.4 и чл.81 ал.1 от ПРАВИЛНИК за организацията и 
дейността на Великотърновски общински съвет, на неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, приет е Решение № 7/03.12.2015г. и 
Решение №8/03.12.2015г. на Великотърновски общински съвет.

Уважаеми господин кмет на Община Велико Търново,

С настоящото питане обединявам две важни, основни теми за гражданите на 
гр.Велико Търново.

В последните месеци в гр.Велико Търново се извършват усилени ремонтни работи 
по различни проекти и програми, свързани с рехабилитация на пътната мрежа, основно в 
стара градска част. Идеята на възложителя е да бъде изграждана привлекателна и в 
същото време автентична градска част.

В същото време инфраструктурата както в централна градска част, така и в 
големите квартали на града -  „Бузлуджа“, „К. Фичето“, „Картала“, района около стадион 
„Ивайло“ е в доста критично състояние. Поради причини, които са коментирани 
многократно, тротоарите в тези райони на града се използват за паркиране на автомобили, 
шахтите на експлоатационни дружества са в изключително лошо състояние, на места 
липсват капаци, там кьдето има такива те са в изключително лошо състояние. Тротоарите 
са осеяни с дупки, стърчат капаци на шахти, не се възстановява състоянието на тротоари и 
улици след изкопни работи поради ремонти или присъединяване на нови потребители към 
мрежите на техническата инфраструктура. Считам, че това състояние, освен че видимо не



отговаря на изискванията за нормална, хармонична и безопасна градска среда и 
инфраструктура, създава предпоставки за инциденти с пешеходци.

На следващо, но не само по важност място, не следва да бъде подминат без 
коментар и следния въпрос. Един летен дъжд през м.август блокира движението в 
гр.Велико Търново. В социалните мрежи гр.Велико Търново бе сравняван с Венеция, но не 
по хубост и като туристическа столица. Наводнените улици за пореден път създадоха 
затруднения в придвижването, кадри с водопади и образувани огромни реки по улиците 
на града станаха достояние на всички граждани, както от медиите, така и от социалните 
мрежи.

Провокиран от посочените проблеми, както и от въпроси, които са ми поставени от 
граждани на гр.Велико Търново , Ви отправям настоящото питане.

Въпросите са следните:

1. Правен ли е анализ на състоянието на хоризонталната инфраструктура в 
гр.Велико Търново? Ще бъдат ли отремонтирани фактически унищожените тротоари по 
множество от уличите в посочените квартали?

2. Предвидено ли е изграждането на нови обществени паркинги в жилищните
квартали на гр.Велико Търново, които да отнемат паркираните по тротоарите
автомобили? Ако е предвидено -  къде и в какъв срок ще бъдат изградени?

3. Правен ли е анализ на техническото състояние на подземната канализационна 
мрежа на гр.Велико Търново, като технически възможности за поемане на воден поток при 
обичайно потребление, както и валежи и снеготопене? Профилактирани ли са 
канализационните шахти по великотърновските улици, така че да поемат по 
предназначението си и воден поток, извън обичайния? При извършените ремонти по 
основните улици имате ли данни за премахване на съществуващи канализационни шахти и 
къде?

Желая към писмения Ви отговор да бъдат приложени всички относими към 
изготвяне на отговора писмени документи.

Запазвам си правото да задам допълнителни въпроси в заседанието на 
Великотърновски общински съвет, на което очаквам да чуя Вашите отговори.

С УВАЖЕНИЕ!

Общински cbggaSjfcn̂

Пикояйи" Илчев/


